
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 7 

засідання постійної комісії  

з питань законності, освіти, культури, охорони здоров’я, 

соціального захисту населення, молоді, спорту, депутатської діяльності та етики 

 

03 серпня 2023 року                                                                                                           м. Сновськ 

         

Присутні: 4 члени комісії (Батюк І.В., Солодовник П.В., Станішевський С.В., Якубовська 

І.В.)  

Відсутні: 1 член комісії (Цуприк В.О.) 

 

В роботі комісії приймали участь:   
Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Анікієнко В.В. – головний бухгалтер централізованої бухгалтерії Управління освіти, сім’ї, 

молоді та спорту; 

Булденко Т.А. – директор Сновського ЗДО; 

Гукун Ю.Г. – провідний спеціаліст відділу юридичної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами; 

Єрмоленко А.О. – директор Сновського ліцею № 1;  

Логвиненко Л.Г.  – директор Новоборовицького ліцею; 

Мельник А.Ю. – директор Сновської початкової школи; 

Мірошниченко Л.О. – в.о. начальника Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту; 

Росік С.М. – директор Сновського ліцею № 2; 

Шмаровоз – директор Петрівського ліцею; 

Щербина О.В. – голова первинної профспілкової організації Сновської територіальної 

громади профспілки працівників освіти і науки України. 

 

Голова засідання:   Батюк І.В. 

Секретар засідання:  Якубовська І.В. 

 

Порядок денний:   
1. Про переведення закладів освіти Сновської міської ради на фінансову автономію. 

 

Авдієвська Н.В., секретар міської ради, зазначила, що на минулому засіданні гуманітарної 

комісії 902.08.2023), депутатами було вирішено запросити керівників закладів освіти для 

спільного обговорення проєкту рішення «Про переведення закладів освіти Сновської міської 

ради на фінансову автономію».  На засідання комісії було запрошено всіх керівників закладів 

освіти, які пропонується перевести на фінансову автономію, з’явилися всі, крім директора 

Сновського ліцею №3. 

 

Батюк І.В., головуючий на засіданні, запропонував порядок денний засідання комісії, який є 

на руках у депутатів, прийняти «за основу». 

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 4 (Батюк І.В., Солодовник П.В., Станішевський С.В., Якубовська І.В.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 



Батюк І.В. запитав, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Батюк І.В. зазначив, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, прийнятий 

«за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про переведення закладів освіти Сновської міської ради на фінансову автономію. 

Слухали: Мірошниченко Л.О., в.о. начальника Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту, 

яка зазначила, що з метою сприяння розвитку системи освіти, поліпшення якості освітніх 

послуг пропонується перевести з 01.01.2024 року на фінансову автономію сім закладів освіти 

Сновської міської ТГ.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. Всі керівники закладів освіти виступили за 

фінансову автономію. Обговорили практичні питання переходу. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається).    

Голосували: 

за: 4 (Батюк І.В., Солодовник П.В., Станішевський С.В., Якубовська І.В.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

  

 

 

 

 

Голова постійної комісії 

    

 

 

Ігор БАТЮК  

(голова засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 

Секретар постійної комісії 

    

Ірина ЯКУБОВСЬКА 

(секретар засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 


